

Christian G. H. Riedel

Die Grundrechtsprüfung durch den EuGH

Systematisierung, Analyse und Kontextualisierung der Rechtsprechung nach Inkrafttreten der EU-Grundrechtecharta

[The European Court of Justice's Fundamental Rights Review. Systematisation, Analysis and Contextualisation of Case Law following the EU Charter of Fundamental Rights' Entry into Force.]

Published in German.

Has the Charter of Fundamental Rights improved the ECJ's previously strongly criticised fundamental rights review? Ten years after the Charter came into force, Christian G. H. Riedel delivers a comprehensive overview, examining the case law from a systematic, dogmatic and contextualising perspective.

Christian G. H. Riedel Geboren 1989; Studium der Rechtswissenschaft an der Universität Düsseldorf; 2014 Erste Juristische Staatsprüfung; Wissenschaftlicher Mitarbeiter am Lehrstuhl für Deutsches und Ausländisches Öffentliches Recht, Völkerrecht und Europarecht der Universität Düsseldorf; 2017 Forschungsaufenthalt am EuGH und an der Universität Luxemburg; 2019 Promotion (Bucerius Law School, Hamburg); derzeit Rechtsreferendar am Landgericht Düsseldorf.
<https://orcid.org/0000-0002-6099-724X>



2020. XVI, 506 pages. JusIntEu 160

ISBN 978-3-16-159045-0

DOI 10.1628/978-3-16-159045-0

eBook PDF 134,00 €

ISBN 978-3-16-159044-3

cloth 134,00 €

Order now:

https://www.mohrsiebeck.com/en/book/die-grundrechtspruefung-durch-den-eugh-9783161590450?no_cache=1

order@mohrsiebeck.com

Phone: +49 (0)7071-923-17

Fax: +49 (0)7071-51104